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UHMWPE transparent, spiegelglatt, entsprechend FDA Tit. 21§177.1520 und § 178.2010 • UHMWPE 
transparent, as smooth as a mirror, complies with FDA  CFR 21 §177.1520 and § 178.2010

Decke • Cover blau, hochabriebfest, witterungs- und ozonbeständig, stoffgemustert • blue, high-resistant to friction, 
weather- and ozone-resistant, fabric patterned

–  25 bis +  100  °C • –  25 to +  100  °C Dampfsterilisierbar 130  °C max. 30 Min. bei offenem System  ·  
Steam cleaning up to 130  °C in open systems for max 30 min

Markierung • Marking UHMWPE DELIVERY FOOD QUALITY - W.P. 16 BAR - 225 PSI (in gelber Schrift) • UHMWPE 
DELIVERY FOOD QUALITY - W.P. 16 BAR - 225 PSI (in yellow letters)

Vielzweckschlauch zur Förderung von flüssigen und pastösen Pharma- und Kosmetikprodukten wie 
Pasten, Cremes sowie Säuren, Laugen, Lösungsmitteln und aromatischen, aliphatischen und 
fetthaltigen chlorierten Mineralölen. Geeignet für fetthaltige Lebensmittel und alkoholische Getränke 
gemäß europäischen Normen und FDA-Richtlinien.

Maintenance hose for unloading bays as well as mobile or fixed installations in fine chemicals, 
pharmaceutical and cosmetics industries. Suction and discharge of virtually all corrosive chemicals: 
strong acids, high-aromatic solvents, chlorinated or oxygenated solvents, aromatic hydrocarbons, etc.

Einlagen • Reinforcement Textileinlagen • Textile plies

SUPERCHEM • SUPERCHEM

Temperatur • Temperature

Seele • Tube
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mm mm mm g/m mm bar bar bar m

10 19 4,5 220 100 16 48 - 40

13 23 5 320 130 16 48 - 40

16 26 5 420 160 16 48 - 40

19 31 6 600 190 16 48 - 40

25 37 6 750 250 16 48 - 40

32 44 6 900 320 16 48 - 40

38 52 7 1270 380 16 48 - 40

51 67 8 1880 510 16 48 - 40

Technische Daten gemessen bei 20°C / Die Angaben dieses Datenblattes sind das Ergebnis langjähriger Erfahrungen. Die Angaben stellen keine 
Eigenschaftszusicherung dar und befreien nicht von der eigenen Prüfung der von uns gelieferten Produkte auf deren Eignung für den vorgesehenen Einsatzfall. Sie 
haben somit nicht die Bedeutung, bestimmte Eigenschaften der Produkte oder deren Eignung für einen konkreten Einsatzzweck rechtlich verbindlich zuzusichern.

Technical data measured with 20°C / The technical data of this data sheet are the result of experiences of many years. The data represent no characteristics 
warranties and do not release from the own examination the products on their suitability for intended case of application, supplied by us. They do not have thus the 
meaning to assure certain characteristics of the products or their suitability obligatorily on a concrete targeted application legally.
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